



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 03-04-2024 09:53:27 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: AM 09:53:27 2024-04-03 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:15 on 28-04-2024 at Zoom to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة سنيورة للصناعات الغذائية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 28-04-2024 الساعة 11:15 في زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>Voting to cover the remaining part of the authorized capital of the company amounting to 2,147,059 shares / JD by capitalizing the amount of 2,147,059 JD from the accumulated profits to the capital and distributing them as free stocks to the shareholders each according to his contribution in the Capital, following Resolution No. (IV) of the Extraordinary General Assembly meeting of the company held on 27/3/2024.</p>	<p>التصويت على تغطية الجزء المتبقي من رأس المال المصرح به للشركة والبالغ 2.147.059 سهم / دينار من خلال رسملة مبلغ 2.147.059 دينار من الارباح المدوره كما في نهاية السنة المالية 2023 الى رأس المال وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين كل حسب نسبة حصته في رأس المال وذلك لاحقا للقرار رقم (رابعاً) من اجتماع الهيئة العامة غير العادية للشركة المنعقد بتاريخ 2024/3/27.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bahaa Qashash</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Qashash</p>